
 

1. Godkendelse af dagsorden 

 Godkend   

2. Godkendelse af referat 

 Referat af 13/2 2018 
Godkend 

  

3. Opfølgning fra sidste møde 

 Afdelingen har fået mail adr.: afd.61hals@outlook.dk  
 
 

  

4. Meddelelser fra formanden 

 Regeringen har planer om at tage 12 mia. fra Landsbyggefonden. Udfald af-
ventes med spænding. 
 
Den 7.6.18 kommer Landsbyggefonden på besøg. Taget på Bøgevej skal besig-
tiges. 
 
Sundby-Hvorup Boligselskab og Boligselskabet Østvendsyssel arbejder hen 
mod fusion. 
 

  

5. Orientering – SHB - Ved NV 

 Intet nyt 
 

  

6. Økonomi 

  
Intet nyt 
 

  

7. Nybyggeri i Hals   
  

Intet nyt 
 

  

 

MØDET 13. MARTS FLYTTET TIL 11. APRIL: 

Ordinært afdelingsbestyrelsesmøde afd. 61 Hals 
Onsdag den 11. april 2018 kl. 19.00, Bøgevej 2 

Fremmødte: Birthe G, Birthe A, Nils, Karin, Michael, Marianne 

Afbud: Aase A, Aase B, Maria, Johan 

Uden afbud: 

Som observatør fra Søhesten: Jørgen T. Madsen 

 

    Opfølgning Ansvarlig            

   næste møde

mailto:afd.61hals@outlook.dk


8. Aktiviteter 

 Legepladserne bør have en gennemgang. Defekt legetøj erstattes med nyt. 
Opfølges på næste møde I Legepladsudvalget. 
 

  

9. Afdelingsmødet i august 18   

 Afdelingsmøde mandag den 20.8.18 Restaurant Strandvejen. 
Afdelingsbestyrelsen er ikke interesseret i at ændre antal medlemmer i bestyrel-
sen. Nuværende antal fastholdes. 
 

  

10. 75 års jubilæum 13. oktober 2018   

 Nils og Maria har været på besøg i FDF-huset sammen med Anne fra FDF. Vi 
har huset allerede fra tirsdag. God melding, så kan vi lave udstilling mm. inden 
jubilæumsdagen. Enighed om at der ryddes op inden vi forlader huset på dagen. 
Alle hjælper til. 
FDF står for at grille pølser. 
Kager: Karin, Birthe A og Birthe B vil sætte gang i bageriet og medbringe kager. 
 
Ref.: 
Efter mødet: Jeg har kontaktet Inge Munk. Hun vil gerne sørge for bakkesang på 
dagen. De vil gerne være 3 til at synge, plus en på klaver. De forsøger selv at 
finde klaver. Men hvis nogen kender til et transportabelt klaver. 
Jeg har kontaktet fotograf om at tage billeder på dagen. Positivt svar. Dog skal 
vedkommende opereres og denne er ikke helt fastlagt endnu. Men så vidt, det er 
muligt, er fotografen klar til at stille op. 
 
Jeg har lejet en flødebollekaster for 125 kr. 
. 

  

11. Eventuelt   
  

 
 
 

 

12. Næste møde 

 28/5 kl. 19.00   

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Ref. Marianne Bønlykke  


